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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Българската търговско-промишлена палата (БТПП) ще връчи за тридесети път годишните си награди на 5
декември, съобщиха от организацията във Фейсбук. Церемонията ще започне в 17:00 ч. в хотел "София Балкан
Палас". БТПП ще награди компании, посланици, търговски представители, медии и журналисти. Фирмите ще бъдат
отличени за добрата им работа и постигнатите резултати през годината. Посланици и търговс... 

ДО Г-Н АСЕН ВАСИЛЕВ МИНИСТЪР НА ФИНАНСИТЕ ОТНОСНО: Необходими мерки за подкрепа на дуалното
обучение УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР, В последните години се полагат сериозни усилия за въвеждане на
качествено дуално обучение в България, което е в унисон с намеренията на държавата и социалните партньори да
се осигури квалифицирана работна ръка за съответните професии. Сериозни усилия и средства се предн... 

Над 200 представители на организации, обвързани с изпълнението на програмата Еразъм за млади
предприемачи се срещат в Брюксел тази седмица. Българската търговско-промишлена палата е представена от
Габриела Димитрова, директор Международно сътрудничество. Програмата е насочена към осъществяване на
обмен на опит между млади предприемачи и опитни предприемачи от 45 страни. Към момента са реализирани ... 

Българската търговско-промишлена палата не подкрепя Законопроект за изменение на Кодекса на труда, с който
се предлага премахването на срока от 6 месеца за изплащане на обезщетение при незаконно уволнение.
Палатата счита, че с премахването на срока за заплащане на обезщетение при незаконно уволнение ще се
намали мотивацията на работниците и служителите активно да си търсят работа. Това, от своя с... 

Заглавие: Българската търговско-промишлена палата ще връчи годишните си награди на 5 декември
Дата: 30.11.2023 14:06
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: АОБР настоява за мерки за подкрепа на дуалното обучение
Дата: 30.11.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: БТПП участва в ключово събитие по програмата Еразъм за млади предприемачи в Брюксел
Дата: 30.11.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Законопроектът за промени в Кодекса на труда – безсмислено усилие за прехвърляне на проблемите
"от болната глава на здравата"
Дата: 01.12.2023 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ОИЦ-Враца проведе информационната си кампания за 2023 г.
Дата: 30.11.2023 18:00

https://www.bta.bg/bg/news/economy/578834-balgarskata-targovsko-promishlena-palata-shte-vrachi-godishnite-si-nagradi-na-5-
https://www.chambersz.com/aobr-nastoyava-za-merki-za-podkrepa-na-dualnoto-obuchenie-49400
https://www.chambersz.com/btpp-uchastva-v-kluchovo-sabitie-po-programata-erazam-za-mladi-predpriemachi-v-bruksel-49399
https://www.bcci.bg/news/19918
https://www.konkurent.bg/news/17013600003357/oits-vratsa-provede-informatsionnata-si-kampaniya-za-2023-g


С последното си събитие във Враца на 30.11.2023 г., областния център завърши информационния си цикъл за
годината. В цялата област екипа на центъра представи на срещите си актуалните възможности до края на 2023
година и какво могат да очакват бенефициентите за следващата 2024 година. Освен срещите по общини, екипа се
срещна с бизнеса по предприятия, земеделски производители на място в стопанствата ... 

Мила Ненова, изпълнителен директор на Българска агенция за инвестиции (БАИ), посети БТПП и разговаря с
председателя Цветан Симеонов. Обсъдена бе икономическата среда в страната. Договорено бе продължаване на
отличното сътрудничество между двете организации и обединяване на усилията за привличане на чуждестранни
инвестиции и за оказване на съдействие в инвестиционния и слединвестиционния процес. Б... 

С последното си събитие във Враца на 30.11.2023 г., областния център завърши информационния си цикъл за
годината. В цялата област екипа на центъра представи на срещите си актуалните възможности до края на 2023
година и какво могат... С последното си събитие във Враца на 30.11.2023 г., областния център завърши
информационния си цикъл за годината. В цялата област екипа на центъра представи на срещит... 

Кои са лидерските умения за успех в AI света - вижте какво споделиха топ мениджъри в България, които участваха
във форума Leadership Talks на ГБИТККак се променя ролята на лидерите с напредъка на технологиите, как те се
адаптират в новата бизнес действителност, какви са предизвикателствата, през които преминават, кой е
автентичния лидерски модел, кои са уменията на бъдещето, какви са печелившите л... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

ДО Г-Н АСЕН ВАСИЛЕВ МИНИСТЪР НА ФИНАНСИТЕ ОТНОСНО: Необходими мерки за подкрепа на дуалното
обучение УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР, В последните години се полагат сериозни усилия за въвеждане на
качествено дуално обучение в България, което е в унисон с намеренията на държавата и социалните партньори да
се осигури квалифицирана работна ръка за съответните професии. Сериозни усилия и средства се предн... 

След пика през 2021-2022 година сега сделките намаляват, строителните разрешения - също, а ръстът в цените се
забавяТемата накратко Сделките с имоти в България намаляват, новото строителство се свива, а ръстът на
цените се забавя. Цените в много софийски квартали вече прегряват, но докато доходите растат и ипотечните
кредити са евтини, едва ли ще паднат. Новото строителство сега е мащабно, но се ... 

Медия: Конкурент

Заглавие: БТПП и БАИ продължават отличното си сътрудничество
Дата: 30.11.2023 17:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: ОИЦ – Враца проведе информационната си кампания за 2023 г.
Дата: 01.12.2023 11:02
Медия: Дарик

Заглавие: Как изглежда лидерът на бъдещето?
Дата: 01.12.2023 10:41
Медия: Economy

Заглавие: АОБР настоява за мерки за подкрепа на дуалното обучение
Дата: 30.11.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Жилищният пазар се умори от еуфорията
Дата: 01.12.2023 06:54
Медия: Капитал

Заглавие: Окончателно: Върховният административен съд потвърди принудителната полицейска регистрация
Дата: 01.12.2023 13:04

https://www.bcci.bg/news/19917
https://darik.bg/oic-vraca-provede-informacionnataraca-provede-informacionnata-si-kampania-za-2023-g-
https://www.economy.bg/management/view/56967/Kak-izglezhda-lideryt-na-bydeshteto
https://www.chambersz.com/aobr-nastoyava-za-merki-za-podkrepa-na-dualnoto-obuchenie-49400
https://www.capital.bg/biznes/imoti/2023/12/01/4559920_jilishtniiat_pazar_se_umori_ot_euforiiata/
https://defakto.bg/2023/12/01/%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%87%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%BD%D0%BE-%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%85%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B0%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82/


Defakto.bg В четвъртък ВАС разпространи съобщение, че състав на съда е отменил наредбата за безвъзмездна
финансова помощ по мярка "Разнообразяване към неземеделски дейности" от ПРСР. Делото бе посочено под №
8886 от 2023 г. Под този номер обаче се появи друго решение на състав от ВАС, с което са отхвърлени касационни
жалба срещу принудителана полицейската регистрация, за което съобщение не бе напр... 

Приемът ще продължи от 1 до 15 декември От 1 до 15 декември ще се проведе първият прием по двете
интервенции "Информиране в държавите членки" и "Популяризиране в трети държави" в лозаро-винарския сектор,
съгласно чл.5, ал.5 от Наредба № 14 от 11.09.2023 г. за условията и реда за предоставяне на финансова помощ по
интервенциите в лозаро-винарския сектор, включени в Стратегическия план за развитие н... 

Двама са отведени заради пропуски на ГДПОБ, а третият – заради показана пристрастност Трима от
наблюдаващите прокурори по делото за източване на милиони покрай строителството на АМ "Хемус" са
отстранени. Това съобщи разследващият сайт bird.bg. От Софийската градска прокуратура потвърдиха пред "Сега",
че по искане на защитата на обвинените по делото трима от петимата прокурори са отведени с постано... 

Винарска изба Мелник и СБС бяха отличени от Мрежата за МСП на Европейската народна партия. "Поздравяваме
Винарска изба "Вила Мелник", които бяха наградени на церемонията по връчването на Европейските награди за
МСП, както и "Специализирани бизнес системи" – отличени на церемонията. И двете компании са дългогодишни
членове на АИКБ и ние заедно се радваме на успехите!", заяви главният секретар на АИ... 

Цената на суровия петрол поевтиня на световните пазари, независимо от решението ОПЕК да намали
производството, предават световните агенции. От началото на годината това е второто съкращаване на квотите, с
които организацията иска да стабилизира цената на черното злато. Цените на петрола паднаха с два процента,
след като държавите в ОПЕК се въздържаха от очакваното изтегляне на още един милион баре... 

Водихме конструктивни разговори с партиите за СОС. БСП и "Възраждане" се отзоваха, ГЕРБ категорично
отказаха. Преминаха през различни катарзиси и обръщане на палачинката. Тези хора нямат никакво намерение
да бъдат конструктивни и съветът да заработи. Тяхната единствена цел е да саботират управлението на града,
удряйки ръчната спирачка на София. Това каза за Нова телевизия общинският съветник от ПП... 

Медия: DeFakto.bg

Заглавие: Започва прием на заявления по две интервенции в лозаро-винарския сектор
Дата: 01.12.2023 13:01
Медия: Агрозона

Заглавие: Трима от прокурорите по "Хемусгейт" са махнати от делото
Дата: 01.12.2023 13:07
Медия: Рикошет

Заглавие: Компании от АИКБ – с европейски награди за МСП
Дата: 01.12.2023 13:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Цената на петрола падна независимо от действията на ОПЕК
Дата: 01.12.2023 13:01
Медия: Военен Телевизионнен Канал

Заглавие: Борис Бонев: ГЕРБ нямат намерение да бъдат конструктивни и съветът да заработи
Дата: 01.12.2023 13:03
Медия: Елхово.news

Заглавие: БАСКОМ: Ние сме най-солидарният и социално отговорен сектор в България
Дата: 01.12.2023 11:16
Медия: Regiona.bg

https://agrozona.bg/zapochva-priem-na-zayavleniya-po-dve-interventsii-v-lozaro-vinarskiya-sektor/
https://www.rikoshet.org/%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BA%D1%83%D1%80%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D1%85%D0%B5%D0%BC%D1%83%D1%81%D0%B3%D0%B5%D0%B9%D1%82-%D1%81%D0%B0/
https://3e-news.net/bg/a/view/49216/kompanii-ot-aikb-s-evropejski-nagradi-za-msp
https://armymedia.bg/2023/12/01/%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BB%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%BE-%D0%BE%D1%82/
https://elhovo.news/?p=252002
https://regiona.bg/%D0%B1%D0%B0%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BC-%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D1%81%D0%BC%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D1%81%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B8-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0/


Софтуерният сектор е най-солидарният и социално отговорен сектор в България. Той внася данъци и осигуровки,
които са три пъти над средното за страната, движи потреблението в икономиката, основен инвеститор е в
промяната на качеството на средата и е значим фактор за задържане на младите хора (97% от завършващите
технологични специалности остават в България) и за привличането на таланти от чужбина. ... 

Все още има много компании с отлична дивидента доходност на фондовия пазар дори с неотдавнашното рали,
което доведе до 19% ръст от началото на годината за S&P 500. Много акции са изоставени и много от тях носят
доходност от 6% или повече - включително общо около 40 в индексите S&P 500 и S&P MidCap 400, според данни от
S&P Dow Jones Indices. Финансовото издание Barron's провери дори... 

Брутният вътрешен продукт на страната е нараснал с 0,1%Икономиката на Италия все пак отбеляза известен
растеж през третото тримесечие вместо стагнацията, каквато първоначално изчисли националния статистически
институт на страната, съобщава Bloomberg. Брутният вътрешен продукт (БВП) на Италия е нараснал с 0,1% през
трите месеца до края на септември, като потребителските разходи и износът подкрепят ... 

Това бил единственият начин да спасим горящата ни планетаКраят на изкопаемите горива е единственият начин
да спасим горящата ни планета, заяви генералният секретар на ООН Антониу Гутериш на тазгодишната Среща на
ООН за климата (КОП28), предаде Ройтерс."Достигането на лимита от 1,5 градуса е възможен само ако сложим
край на употребата на изкопаемите горива. Не просто да я намалим", каза Гутериш.Той... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

ДО Г-Н АСЕН ВАСИЛЕВ МИНИСТЪР НА ФИНАНСИТЕ ОТНОСНО: Необходими мерки за подкрепа на дуалното
обучение УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР, В последните години се полагат сериозни усилия за въвеждане на
качествено дуално обучение в България, което е в унисон с намеренията на държавата и социалните партньори да
се осигури квалифицирана работна ръка за съответните професии. Сериозни усилия и средства се предн... 

Безработица в Германия се повиши изненадващо през ноември до 5,9% от 5,8% месец по-рано, показват данни
на Федералната агенция по заетостта (Bundesagentur fuer Arbeit). Това е най-високото ниво на безработица от май
2021 г., като повишаването е в резултат на влошаващата се водеща европейска икономика. Броят на безработните
германци се е повишил на месечна база с 22 хиляди до 2,702 милиона, като е ... 

Заглавие: Това са компаниите с най-висока дивидентна доходност в S&P 500
Дата: 01.12.2023 12:43
Медия: Money.bg

Заглавие: Икономиката на Италия изненадващо се разшири през третото тримесечие
Дата: 01.12.2023 13:10
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Гутериш призова: Край на изкопаемите горива
Дата: 01.12.2023 13:00
Медия: Dnes.bg

Заглавие: АОБР настоява за мерки за подкрепа на дуалното обучение
Дата: 30.11.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Повишаване на германската безработица до 5,9% през ноември
Дата: 30.11.2023 12:05
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Агенция по заетостта представи партньорски проект с ОИСР и ЕК за оптимизиране на своите услуги
Дата: 30.11.2023 10:33
Медия: Агенция "КРОСС"

https://money.bg/business/tova-sa-kompaniite-s-nay-visoka-dividentna-dohodnost-v-s-p-500.html
https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/385397-ikonomikata-na-italiya-iznenadvashto-se-razshiri-prez-tretoto-trimesechie
https://www.dnes.bg/world/2023/12/01/guterish-prizova-krai-na-izkopaemite-goriva.590965
https://www.chambersz.com/aobr-nastoyava-za-merki-za-podkrepa-na-dualnoto-obuchenie-49400
https://bnr.bg/post/101915507/povishavane-na-germanskata-bezrabotica-do-59-prez-noemvri
https://www.cross.bg/zaetostta-agentziya-komisiya-1734070.html


/КРОСС/ Днес Агенция по заетостта представи стартиращия партньорски проект, който ще изпълнява съвместно с
Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР) и Главна дирекция "Подкрепа на структурните
промени" (ГД Реформи) към Европейската комисия - "Оптимизиране на процесите и услугите в Агенцията по
заетостта в контекста на глобалните предизвикателства, свързани със зеления и дигита... 

Целта на форума е да се разгледа както влиянието на образованието върху демографските процеси у нас, така и
отражението на демографската криза върху образователната ни система. Събитието ще бъде открито от д-р
Калоян Паргов – председател на УС на СИНПИ, проф. д.н. Борислав Борисов – председател на УС на КПВО и г-н
Валентин Съйков – председател на УС на ГИ България 2050. Встъпително слово ще направ... 

То може да бъде изградено, не е вроден талант, разказва проф. Миглена Темелкова, ректор на ВУТП• "Най-
добрият лидер е този, който има достатъчно разум, за да избере добри хора, които да вършат това, което иска, и
самообладание, за да не им се меси, докато го правят." - Теодор Рузвелт• "Песимистът се оплаква от вятъра.
Оптимистът очаква той да се промени. Лидерът настройва платната." – Джон Максуел... 

*Той е един от водещите арендатори в Русенска област, като се грижи за 27 000 дка край селата Борисово,
Николово и общ. Сливо поле. През годините е изградил и съвременен машинен парк. *Г-н Генчев не пропусна да
очертае и част от актуалните проблеми в бранша, които пречат на земеделците у нас да се развиват. Пламен
Генчев е един от водещите агробизнесмени в Русенска област. Обработва 27 000 дка, и... 

Краят на изкопаемите горива е единственият начин да спасим горящата ни планета, заяви днес генералният
секретар на ООН Антониу Гутериш на тазгодишната Среща на ООН за климата (КОП28), предаде
Ройтерс."Достигането на лимита от 1,5 градуса е възможен само ако сложим край на употребата на изкопаемите
горива. Не просто да я намалим", каза Гутериш.Той призова компаниите в сферата на изкопаемите горива ... 

Снимка БГНЕС, архив 142 депутати гласуваха "за" Народните представители приеха на първото четене на бюджета
на Националната здравноосигурителна каса (НЗОК). Това стана с гласовете на 142 депутати, предаде БГНЕС.
Предвидените приходи и трансфери в проектобюджета на НЗОК са в размер на 8 163 353 100 лв. Разчетените
средства са при допускане на здравноосигурителна вноска в размер на 8 на сто, като в ... 

Независимо от развитието на технологиите и навлизането на изкуствения интелект, лидерът на бъдещето трябва

Заглавие: Ще се проведе Дискусионен форум "Образованието – ключ за решаването на демографските
проблеми"
Дата: 01.12.2023 10:33
Медия: Frog news

Заглавие: Смарт лидерството – все по-нужно на компаниите и институциите
Дата: 01.12.2023 10:47
Медия: 19 минути

Заглавие: ПЛАМЕН ГЕНЧЕВ – УСПЕШНИЯТ БИЗНЕСМЕН, ЗАПОЧНАЛ ОТ НУЛАТА
Дата: 01.12.2023 13:01
Медия: Агро вестник

Заглавие: ООН: Краят на изкопаемите горива е единственият начин да спасим горящата ни планета
Дата: 01.12.2023 12:57
Медия: Moreto.net

Заглавие: Парламентът прие бюджета на НЗОК на първо четене
Дата: 01.12.2023 13:09
Медия: ТопПреса

Заглавие: Независимо от развитието на технологиите, лидерът на бъдещето трябва да води, да следва и да не
пречи на служителите, заяви експерт
Дата: 30.11.2023 17:13
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.frognews.bg/novini/shte-provede-diskusionen-forum-obrazovanieto--kliuch-reshavaneto-demografskite-problemi.html
https://19min.bg/news/novini_8/smart-liderstvoto-vse-po-nuzhno-na-kompaniite-i-institutciite-189263.html
https://agrovestnik.com/%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%B3%D0%B5%D0%BD%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%BC%D0%B5%D0%BD-%D0%B7%D0%B0/
https://www.moreto.net/novini.php?n=488118&c=03
https://toppresa.com/330506/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B7%D0%BE%D0%BA-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%8A
https://www.bta.bg/bg/news/economy/579036-nezavisimo-ot-razvitieto-na-tehnologiite-liderat-na-badeshteto-tryabva-da-vodi-


да води, да следва и да се разкара от пътя на своите служители, така че да не им пречи. Един лидер трябва да
притежава хладен ум. Такива бяха встъпителните думи на Владимир Борачев, акредитиран коуч (експерт по
обучение, бел. ред) за ръководители, член на Международната Коучинг Федерация (IFC... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

ДО Г-Н АСЕН ВАСИЛЕВ МИНИСТЪР НА ФИНАНСИТЕ ОТНОСНО: Необходими мерки за подкрепа на дуалното
обучение УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН МИНИСТЪР, В последните години се полагат сериозни усилия за въвеждане на
качествено дуално обучение в България, което е в унисон с намеренията на държавата и социалните партньори да
се осигури квалифицирана работна ръка за съответните професии. Сериозни усилия и средства се предн... 

"Западните Балкани са част от Европа и трябва да станат част от Европейския съюз. Това обаче е дълъг път на
реформи. По тази причина за шеста поредна година организираме събитието "Западни Балкани", на което
срещаме политици, общественици, журналисти и експерти за разговор по темите за бъдещето на региона,
сигурността, свободата на медиите, свободата на самоопределянето и нужните реформи". Това за... 

"Западните Балкани са част от Европа и трябва да станат част от Европейския съюз. Това обаче е дълъг път на
реформи. По тази причина за шеста поредна година организираме събитието "Западни Балкани", на което
срещаме политици, общественици, журналисти и експерти за разговор по темите за бъдещето на региона,
сигурността, свободата на медиите, свободата на самоопределянето и нужните реформи". Това за... 

Приключи мандатът на посланика на Китайската народна република в София Н. Пр. Дун Сяодзюн. В прощалната
си реч той отбеляза, че е китайският дипломат с най-дълъг стаж у нас - 4 години и 9 месеца. Въпреки че част от
мандата му премина под сянката на КОВИД-пандемията, г-н Сяодзюн направи много за българо-китайските
отношения. Дипломатът посети над 20 населени места у нас и организира запомнящи се съ... 

Учени и представители на бизнеса работят по проект, който има амбицията да спаси от изчезване една типично
българска порода свине – източнобалканската.Африканската чума остави малобройна популация от тези животни,
отглеждани векове наред от предците ни при пасищни условия. Месото им е вкусно и с ниско съдържание на
мазнини, а някога са правели прочутата смядовска луканка само с него."Наистина в по... 

Заглавие: АОБР настоява за мерки за подкрепа на дуалното обучение
Дата: 30.11.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Ангел Джамбазки: България трябва да бъде лидер и да налага политики, гледайки националния си
интерес
Дата: 01.12.2023 12:23
Медия: Днес+

Заглавие: България трябва да бъде лидер и да налага политики, гледайки националния си интерес: Джамбазки
Дата: 01.12.2023 11:46
Медия: 19 минути

Заглавие: Приключи мандатът на китайския посланик у нас
Дата: 01.12.2023 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Българи водят битка за спасяване на рядка порода свиня
Дата: 01.12.2023 12:43
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Сглобката и ДПС вкараха НЗОК в задънена улица! Ще се избират нов управител и подуправител по
все още неясен регламент
Дата: 01.12.2023 13:04
Медия: Елхово.news

https://www.chambersz.com/aobr-nastoyava-za-merki-za-podkrepa-na-dualnoto-obuchenie-49400
https://dnesplus.bg/izbrano/angel-dzhambazki-bulgaria-tryabva-da-bade-lider-i-da-nalaga-politiki-gledayki-natsionalnia-si-interes_1140018
https://19min.bg/news/novini_8/balgariia-triabva-da-bade-lider-i-da-nalaga-politiki-gledajki-natcion-189270.html
https://www.duma.bg/priklyuchi-mandatat-na-kitayskiya-poslanik-u-nas-n284553
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Bulgari-vodyat-bitka-za-spasyavane-na-ryadka-poroda-svinya-1917105
https://elhovo.news/?p=251998


НЗОК отново ще има нов управител и подуправител. Техните оставки ще бъдат първата жертва на подготвяния
регламент между ГЕРБ-СДС, ПП-ДБ и ДБС за управляващо мнозинство. Това стана ясно от думите от лидера на
ГЕРБ Бойко Борисов. Той посочи, че срещата, която направихме, реши няколко неща. "Благодаря на Христо
Иванов и Асен Василев", дипломатично посочи Бойко Борисов. Разбрахме се да започнем разгов... 
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